
Zápisnica 

Zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

 

Miesto konania: Základná škola, Vývojová 228, Bratislava – Rusovce 

Dátum a čas zasadania: 26.10.2023 o 17,00 hod. 

Prítomní: viď Prezenčná listina  

Neprítomní: Zuzana Majka Čajkovičová  – ospravedlnená  

Iveta Neštráková - ospravedlnená  

Hostia: PaeDr. Mgr. Rastislav Kunst – riaditeľ ZŠ s MŠ Bratislava – Rusovce  

Radovan Jenčík - starosta MČ Bratislava – Rusovce 

                       

Plánovaný program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Privítanie nových členov RŠ 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti 2022 

4. Školský poriadok pre MŠ platný od 1.9.2023 

5. Vnútorný školský poriadok ZŠ - aktualizácia 1.9.2023 

6. Výročná správa RŠ 2022-2023 

7. Rozvrh plánovaných zasadnutí Rady školy na šk. r. 2023/24 

8. Iné 

9. Záver 

 

K bodu 1: 

Prítomných privítala predsedníčka Rady školy p. Mgr. Katarína Michaliaková. Program 

zasadnutia si RŠ jednohlasne odsúhlasila.  

 

K bodu 2:  

Pani predsedníčka Katarína Michaliaková privítala nových členov Rady školy, a to pani Mgr. 

Stanislavu Bruncvikovú, ktorá je nominovaná za Mestskú časť Bratislava - Rusovce (nahradila 

pôvodnú členku Rady školy za zriaďovateľa pani Juditu Trnovcovú, ktorá ukončila pracovný 

pomer u zriaďovateľa) a pani Natáliu Buranovú, ktorá bola zvolená v doplňujúcich voľbách 

z radov rodičov detí  materskej školy rodičmi do Rady školy za materskú školu (nahradila 

pôvodnú členku Rady školy Janette Michlík Litvovú, ktorej zanikol mandát). Predsedníčka 

Rady školy informovala prítomných, že hlasovanie rodičov v materskej škole prebehlo 

prostredníctvom aplikácie Edupage v etermíne 5. až 6. 10. 2023.  

Po predstavení a privítaní nových členov Rady školy sa o slovo prihlásil pán starosta Radovan 

Jenčík. Pán starosta pripravil pre prítomných informácie týkajúce sa dokončenia nadstavby 

školy a novej školskej jedálne. Požiadal, aby bol tento bod zaradený na začiatok programu, 

nakoľko sa z dôvodu pracovných povinností potreboval počas tohto zasadnutia vzdialiť. Pán 

starosta informoval Radu školy o situácii, ktorá je nasledovná:  

- Bývalý zhotoviteľ stavby odstúpil od zmluvy. Následne obec prevzala stavbu v 

nedokončenom stave. Tým pádom bola obec nútená pripraviť verejné obstarávanie na 

dokončenie stavby. Práce boli vyčíslené na základe predbežnej technickej konzultácie 

v približnej cene 1.070.000€. Do verejného obstarávania bolo oslovených 12 firiem. V 



rámci PHZ (predpokladaná hodnota zákazky) sa prihlásilo 6 spoločností, no iba 3 

spoločnosti poskytli súčinnosť. Nakoniec sa do verejného obstarávania prihlásili 2 

firmy, z toho však 1 spoločnosť nebola schopná poskytnúť zábezpeku. Vo finále sa teda 

hodnotila iba jedna ponuka. Následne bola s víťaznou spoločnosťou podpísaná zmluva 

a už 16. októbra boli zahájené dokončovacie stavebné práce. 

- Čo sa týka kuchyne a školskej jedálne, tohto času je tento projekt vo fáze verejného 

obstarávania. Pôvodná odhadovaná cena bola vyčíslená na sumu 190.000€ no v 

súčasnosti kalkulácia prevýšila túto sumu približne o 100.000€ ako bol pôvodný 

projekt, ktorý musel byť pre vážne nedostatky prerobený. Ak by sa tak nestalo, 

Regionálny úrad verejného zdravotníctva by nepovolil v takejto budovu prevádzku 

školskej kuchyne a školskej jedálne. Momentálne bude potrebné získať investíciu v 

približnej výške 50.000 €, ktorá je potrebná na dobudovanie chýbajúcich zariadení v 

pôvodnom projekte. 

- V súčasnosti sa tiež pripravuje verejné obstarávanie na vybavenie jednotlivých tried ako 

sú napríklad stoličky, katedra či lavice. Do konca kalendárneho roka 2023 je potrebné 

stavbu dokončiť, vyfakturovať a zaplatiť. Najskoršie plánované uvedenie tohto projektu 

do prevádzky je 09-2024. 

- Pán starosta tiež spomenul, že v rámci tohto projektu sa pripravuje aj rekonštrukcia 

parkovacích miest v okolí školy, ktorá by mali slúžiť primárne na parkovanie pre 

rodičov, ktorí privážajú deti do školy v ranných hodinách.  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie informácie týkajúce sa dokončenia stavby školskej kuchyne a nadstavby 

ZŠ.  

Za: 9  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 3:  

Pán riaditeľ bližšie informoval o niektorých bodoch Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti 

2022. Bližšie spomenul hlavne výsledky štátnej školskej inšpekcie, ktorá prebehla na škole 

počas uplynulého školského roku. Inšpekcia konštatovala, že na škole neboli zistené žiadne 

nedostatky vo výchovno-vzdelávacom procese, neboli uložené žiadne opatrenia. Na základe 

zistení a hodnotení uvedených v správe o výsledkoch školskej inšpekcie Štátna školská 

inšpekcia neuplatnila voči vedúcemu zamestnancovi žiadne opatrenia, ale dala iba nasledujúce 

odporúčania: 

- neustále viesť žiakov k využívaniu aktuálnych situácií súvisiacich s učebnými témami tak, 

aby prejavovali záujem prezentovať svoje názory, hodnotové postoje a stanoviská, 

- podporovať pri vyučovaní vzájomnú komunikáciu a spoluprácu žiakov vo dvojiciach, 

skupinách, umožniť prezentovanie výsledkov spoločnej práce, stimulovať zručnosť 

argumentačne ich odôvodňovať, 

- rozvíjať poznávacie kompetencie žiakov v nižšom strednom vzdelávaní zadávaním úloh na 

rozvíjanie tvorivosti (vyššie myšlienkové procesy), 

- monitorovať atmosféru školského prostredia. Záverečná  správa z vykonanej inšpekcie je 

dostupná na webovej stránke štátnej školskej inšpekcie. 

Pán riaditeľ tiež informoval, že Zastupiteľstvo MČ Rusovce tiež schválilo záverečný účet školy 

všetkými prítomnými poslancami MZ.  

 



RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti 2022. 

Za: 9  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 4:  

Pán riaditeľ informoval, že v zmysle platnej legislatívy bol revidovaný školský poriadok pre 

MŠ. Platný školský poriadok je zverejnený na stránke školy. 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Školský poriadok pre MŠ platný od 1.9.2023 

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 5:  

Pán riaditeľ informoval prítomných, že prebehla aj aktualizácia vnútorného školského poriadku 

základnej školy, a to k 01-09-2023. Vyzdvihol niektoré body školského poriadku, ktorých sa 

zmeny týkali (výzor žiakov, zákaz používanie smart hodiniek, povinnosť vypracovávať si 

domáce úlohy pokiaľ ich vyučujúci zadal...).  

Zmeny v školskom poriadku sa dotkli aj sankcií, ktoré môže pedagóg uložiť žiakovi v prípade, 

že žiak sústavne porušuje školský poriadok. Ide o možnosť, že v takomto prípade môže pedagóg 

nechať žiaka „po skončení vyučovania – po škole“, najneskôr však do 14:00, aby žiak stihol 

stravovanie v školskej jedálni. Vnútorný školský poriadok základnej školy bol schválený na 

Pedagogickej rade, tým pádom je platný a záväzný. Zástupcovia RŠ sa s pánom riaditeľom 

dohodli, že v takomto prípade môže dieťa informovať telefonicky rodičov, pokiaľ to bude rodič 

v takejto situácii vyžadovať  (dieťaťu je po vyučovaní spätne vrátený mobilný telefón, pokiaľ 

ho pred vyučovaním odovzdal, tak ako to hovorí Vnútorný školský poriadok). O jeho odchode 

zo školy bude mať rodič informáciu prostredníctvom Edupage, nakoľko sa dieťa pri odchode 

odhlási čipom.  

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Vnútorný školský poriadok ZŠ  

Za: 9  

Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 6:  

Predsedníčka Rady školy informovala prítomných o Výročnej správe RŠ 2022-2023, ktorú 

obdržali členovia RŠ mailom ešte pred zasadnutím. K tomuto dokumentu nemali prítomní 

žiadne pripomienky. 

RŠ prijala hlasovaním uznesenie :  

RŠ berie na vedomie Výročnú správu RŠ 2022-2023 

Za: 9  



Proti: 0 

Zdržal sa / nehlasoval: 0 

 

K bodu 7:  

Prítomní členovia Rady školy sa dohodli na predbežných termínoch zasadnutí Rady školy, ktoré 

sú uvedené nižšie. Navrhované termíny si prítomní jednohlasne schválili.  

Plánované zasadnutia Rady školy: 

• Marec 2024 

• Jún 2024 

 

 

K bodu 8:  

Rodičia sa zaujímali, prečo je krúžok nemeckého jazyka len 2 krát do mesiaca. Pán riaditeľ 

informoval, že z dôvodu vyššieho počtu detí museli byť rozdelení do dvoch skupín. Takto si to 

rozdelili pedagógovia. Pán riaditeľ situáciu preverí. 

 

Rodičia sa zaujímali, aká je situácia s projektom FINQ. Pán Hlubocký informoval prítomných, 

že za ZŠ sú v tomto projekte zainvolvovaní traja pedagógovia (vrátane pána Hlubockého). 

V septembri 2023 malo prebehnúť testovanie žiakov a úroveň ich vedomostí. Problém, prečo 

sa v tomto projekte nepokročilo ďalej nastal z toho dôvodu, že väčšina rodičov nezaregistrovala 

svoje dieťa do tohto projektu, napriek tomu, že im boli podané inštrukcie. Na to, aby sa mohlo 

v projekte pokračovať a aby bol zmysluplný, musia byť do neho prihlásené deti z celej triedy. 

Pedagóg nevie pracovať v rámci tohto projektu len z určitou časťou detí. 

 

Na záver poskytol pán riaditeľ niekoľko informácií týkajúcich Materskej školy, Základnej školy 

a Školskej jedálne.  

- V škole je dnes zriadených 18 kmeňových tried ZŠ( osem na I. stupni a desať na II. 

stupni) a 5 tried v materskej škole. Na škole pracuje 7 oddielov ŠKD, kde je 

prihlásených 170 detí. Dnes navštevuje Základnú školu 417 detí a Materskú školu 

celkom 106 detí. Celkovo je v ZŠ s MŠ  zamestnaných 68 pracovníkov. 

- V súčasnosti v škole chýbajú dvaja pedagógovia 1.stupňa, upratovačka a jedna 

pomocná sila v kuchyni. V prípade posledných dvoch pozícií je to spôsobené najmä 

nízkym finančným ohodnotením, ktoré je pre tieto pracovné pozície stanovené.  

- Pán riaditeľ informoval, že zmena nastala aj na pozícii vedúcej Školskej jedálne 

a kuchyne, kde máme novú vedúcu z dôvodu odchodu p. Anger do dôchodku.  Pribudli 

aj niektoré inovácie spojené so stravovaním, ako napríklad to, že v aplikácii Edupage 

môžu deti hodnotiť množstvo a kvalitu jedla. Taktiež pribudli receptúry k jednotlivým 

jedlám podávaným v Školskej jedálni.  

- Na škole pôsobí aj v tomto novom školskom roku v rámci projektu Pomáhajúce profesie 

III. - Školský podporný tím, ktorý je tvorený špeciálnym pedagógom, psychológom, 

sociálnym pedagógom, logopédom na čiastočný úväzok a tromi asistentkami. Pán 

riaditeľ sa však naďalej pokúša hľadať ďalšieho špeciálneho pedagóga.  



 

K bodu 8:  

Predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí. 

 

Zapísala : Zuzana Vámošová 

Prílohy: 

Prezenčná listina 

  


